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Vragen (3) aan het college aangaande het faillissement van DOK 51. 
Voor de raadsvergadering van 26 september 2011. 

Gelezen: 
- Het eerste verslag van curator mr. A de Groot d.d. 8 september 2011. 
Betreft DOK 51 te Willemsoord Den Helder. 

- De berichtgeving in de HC van zaterdag jl. 

Vraag 1.: 

De wijze van financiering die de ondernemer van DOK 51 is geboden, is toen 
zeer slecht gevallen bij de bevolking van Den Helder en niet alleen bij het 
bedrijfsleven in Den Helder. 
Als raadslid heb ik dit in de Helderse samenleving kunnen verdedigen door de 
burgers duidelijk te maken dat de gemeente geen risico zal lopen omdat de 
risico's voor de gemeente zouden worden verzekerd. 
Navraag leert dat er inderdaad een poging is gedaan om dit te verzekeren. Dit 
bleek echter onmogelijk. 
Waarom heeft het college dit zeer belangrijke gegeven niet terug gekoppeld aan 
de raad. 
Hierdoor heb ik de burger voorgelogen over de werkelijke gang van zaken door 
deze onwetendheid. 

Vraag 2.: 
Het eerste rapport van de curator maakt op pagina 5, onder punt 4, melding van 
de vergoeding door Willemsoord bv van de aanloop verliezen tot een bedrag 
van€ 285.600. 
Omdat Willemsoord een 100% dochter is van de gemeente, wordt deze 
"aanloopsubsidie" feitelijk verstrekt door de gemeente. Immers, de gemeente 
steekt er nog steeds zeer veel geld in Willemsoord bv. 
Kunt u mij verklaren hoe het mogelijk is dat deze horecaondernemer deze " 
€ 285.600 aanloopsubsidie" heeft kunnen krijgen in een tijd dat andere horeca 
ondernemers, directe concurrenten, zeer veel moeite hadden hun hoofd boven 
water te houden ? 



Vraag 3.: 
Nu is er naast de "aanloop subsidie" uit vraag 2 nog een subsidie verstrekt. 
Het betreft een bijdrage in de kosten van de afbouw van DOK 51, na het 
faillissement van de bouwondernemer met een volume van € 56.525 . 
Volgens de PvdA zijn normaal de bouw- en inrichtingskosten geheel voor 
rekening van de ondernemer. 
In de commissievergadering, van verleden week maandag, heeft wethouder 
Visser gemeld dat het niet zo'n vaart zal lopen met de door mij gevreesde 
mogelijke verliezen voor Willemsoord bv. 

a. Kunt u mij duidelijk maken hoe het verdampen van de eerder genoemde 
subsidies en het aankoopbedrag van de inventaris, minimaal € 140.000, moeten 
worden gewogen door mij en de burgers van Den Helder? 

b. Kunt u mij duidelijk maken waarom deze voorkeursbehandeling nodig was 
en is dit niet in strijd concurrentie condities, waar ondernemers gebruikelijk in 
werken? 

Namens de Partij van de Arbeid, 

Andries Pruiksma. 


